
Protokollsanteckning till Kommunstyrelsens punkt 8 ”Beslut om yttrande avseende 

planeringsstrategi för Lomma kommun 2024” 2024-01-24. 

Kortfattade kommentarer enligt nedan som överensstämmer med Centerpartiets remissvar på 

översiktsplanen. 

Sidan 2 av 2: 

Tjänstskrivelse 

Jag anser inte att Alnarp ska prioriteras. Jag anser att ingen planering av bebyggelse ska ske i 

Alnarp. Jordbruksmarken kring Alnarp ska inte planläggas utan den ska förbli jordbruksmark. 

Sidan 17: 

Befolkningsutveckling 

Jag anser att kommunens befolkning inte ska planeras med ökning med 1,5%. Min åsikt är arr 

befolkningstillväxten ske med högst 1,0%. 

Sidan 18: 

Begränsad jordbruksmark 

Jag anser att arealen jordbruksmark inte kan minskas med 123 hektar. Jag tycker att planering av 

ianspråktagande av jordbruksmark är alldeles för stor. 

Sidan 21: 

Genomförande av översiktsplanen 

Arbetet med planering an Trädgårdsstaden har stannat upp vill jag förändra. Jag anser att 

kommunen ska planera för att höja marknivån och på så sätt driva på för att utveckla del till 

bostadsbebyggelse. 
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